

Deliver **Value.**  
Create **Impact.**

4 - 6  
December

ADNEC  
Abu Dhabi

إحداث الأثر،  
صنع الفرق

تحت رعاية  
**سمو الشيخ خالد بن محمد بن زايد آل نهيان**  
ولي عهد أبوظبي رئيس المجلس التنفيذي لإمارة أبوظبي  
Under the patronage of  
**His Highness Sheikh Khaled bin Mohamed bin Zayed Al Nahyan**  
Crown Prince of Abu Dhabi and Chairman of the Abu Dhabi Executive Council

Step into the Future of Business  
at Abu Dhabi Business Week

انطلق في رحلة ملهمة نحو المستقبل  
مع أسبوع أبوظبي للأعمال

**Registration Now Open!**

**التسجيل مفتوح الآن!**

Join us this December for the inaugural **Abu Dhabi Business Week**, a series of events designed to empower, inspire, and shape the future of business. Over the course of three days, you will have the opportunity to connect with top leaders, visionaries, and industry experts who are driving the transformation of Abu Dhabi's business landscape.

Abu Dhabi Business Week offers a platform for you to explore the latest trends driving the future of our economy and connects you with people who are as passionate about delivering value and creating impact as you are.

شارك في فعاليات الدورة الأولى **لأسبوع أبوظبي للأعمال**، الذي يضم سلسلة من الفعاليات المصممة خصيصاً لتمكين وإلهام وتشكيل مستقبلك في عالم الأعمال. سنقدم لك فرصة مميزة على مدار ثلاثة أيام للتواصل مع قادة الأعمال والرأي والخبراء الذين يقودون جهود التحول في قطاع الأعمال.

يوفر أسبوع أبوظبي للأعمال منصة ملائمة لاستكشاف أحدث الاتجاهات في مستقبل اقتصادنا، والتواصل مع قاعدة واسعة من المهتمين بإحداث الأثر وصناعة الفرق.

**Why Should You Attend?**

**لماذا تشارك؟**

**Exclusive Insights**

Hear from business pioneers who have built billion-dollar global brands, led major industry transformations, and navigated their companies to the top.



**رؤى قيادية**  
استمع إلى رواد الأعمال الذين بنوا علامات تجارية عالمية وصلت قيمتها لمليارات الدولارات حيث قادوا تحولات كبرى ودفَعوا شركاتهم إلى القمة.

**Future-Ready Strategies**

Gain knowledge on the trends and opportunities shaping the next generation of business in Abu Dhabi and beyond.



**إستراتيجيات مستقبلية**  
اكتسب المعارف اللازمة حول الاتجاهات والفرص التي تشكل الجيل القادم للأعمال في أبوظبي وخارجها.

**Unmatched Networking**

Build connections with business leaders, potential partners, and industry experts from across the globe.



**علاقات واسعة**  
قم ببناء علاقات واسعة وراسخة مع قادة الأعمال والشركاء وخبراء قطاع الأعمال من جميع أنحاء العالم.

**احجز مكانك الآن!  
Secure Your Spot!**

الأمكان محدودة.. لا تفوت فرصة أن تكون جزءاً من أسبوع أبوظبي للأعمال  
Spaces are limited, so don't miss out on this opportunity to be a part of Abu Dhabi Business Week.

**سجل الآن Register Now**

Digital Transformation  
and Tech Partner



للحصول على جدول الأعمال وقائمة المتحدثين والمزيد من المعلومات، الرجاء زيارة  
For the full agenda, speaker line-up, and more information visit

ADBusinessWeek.com

in @ Abu Dhabi Business Week

@AbuDhabiBusinessWeek